
Zápis ze zasedání AS EF TUL ze dne 18. 10. 2022

Přítomni:
ZK: Hastrdlová, Hyblerová, Malíková, Neumannová, Öhm, Rozkovec, Rydvalová, Weinlich, 
SK: Čisárová, Horáková, Kůstka  
Hosté: děkan Kocourek, proděkanka Šimanová, proděkan Ungerman, Michal
 

Výsledky všech hlasování jsou vždy uváděny v pořadí PRO-PROTI-ZDRŽEL SE
 

1. Schválení návrhu Strategie vědy, výzkumu a inovací Ekonomické fakulty 
Technické univerzity v Liberci do roku 2025 s výhledem do roku 2030
Proběhla diskuze:
• Diskuze byla zahájena děkanem, který odůvodnil schvalování návrhu Strategie vědy, 

výzkumu a inovací Akademickým senátem EF TUL, jelikož je součástí Strategického 
záměru fakulty.

• Doktorka Hastrdlová vznesla požadavek, zda by bylo možné věnovat v rámci návrhu 
větší pozornost katedře cizích jazyků. Proděkanka Šimanová společně s děkanem 
Kocourkem objasnili, že katedra cizích jazyků posiluje kompetence jazykového vybavení, 
což je činnost spadající pod vzdělávací, nikoli výzkumnou činnost. Děkan následně vyjádřil 
souhlas s doplněním návrhu v části výzkumné oblasti internacionalizace (kap. 3.9).

• Docentka Rydvalová s doktorkou Hastrdlovou poukázaly na formální a jazykové nedostatky 
dokumentu. 

Usnesení: Akademický senát schvaluje návrh Strategie vědy, výzkumu a inovací Ekonomické 
fakulty Technické univerzity v Liberci do roku 2025 s výhledem do roku 2030 s doplněním zmínky o 
katedře cizích jazyků a s formálními a jazykovými úpravami.

Výsledek hlasování: 11-0-0, usnesení bylo přijato.

2. Projednání návrhu oblastí vzdělávání „Ekonomické obory“ a „Informatika“, ve 
kterých fakulta hodlá uskutečňovat studijní programy na základě institucionální 
akreditace, a o projednání dílčích sebehodnoticích zpráv k oblastem vzdělávání 
„Ekonomické obory“ a „Informatika“
Během procesu projednávání vznesla doktorka Malíková několik připomínek k formální stránce 
dokumentů, na základě čehož započala diskuze ohledně akreditací studijních oborů, a docentka 
Rydvalová poukázala na zastaralost některých údajů.

Akademický senát dokumenty projednal, zaznělo upřesnění některých postupů a bylo zažádáno o 
doplnění formálních připomínek a aktualizaci údajů.

3. Diskuze k podmínkám pro přijetí ke studiu ve studijních programech 
uskutečňovaných na Ekonomické fakultě v akademickém roce 2023/2024
• První část diskuze byla věnována podmínkám pro přijetí ke studiu pro navazující studijní 

programy. Problematika nízkého počtu uchazečů skládajících přijímací zkoušku vedla diskuzi  
k možnosti sestavení žebříčku studentů na základě průměru výsledků z bakalářského studia, a 
tedy možnosti zrušení přijímacích zkoušek. 
V části diskuze věnované podmínkám pro přijetí ke studiu pro bakalářské studijní programy bylo 



také diskutováno o zrušení přijímacích zkoušek se současným zachováním podmínek SCIO 
testování.

• V závěrečné části diskuze vznesla docentka Rydvalová dotaz ohledně vymezení podmínek 
konání státních závěrečných zkoušek v srpnovém termínu a poukázala na náročnost realizace 
srpnových zkoušek. Děkan Kocourek uznal, že Ekonomická fakulta je jednou ze třech fakult, 
které srpnový termín z univerzitního harmonogramu dodržují. Akademický senát se po diskuzi 
kloní k vymezení podmínek srpnového termínu státních závěrečných zkoušek.

Různé
V závěru zasedání došlo k projednání voleb. Termín jejich konání byl stanoven na 6. 12. a 7. 12. 
2022 od 10 do 15 hodin. Návrh kandidátů bude sestaven 25. 11. a zveřejněn 28. 11. 2022. 
Výsledky voleb budou zveřejněny 8.12.
 

 

V Liberci dne 18. 10. 2022  
Zapsala: Denisa Čisárová                                                                       Ověřil: Ing. Jan Öhm, Ph.D.
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